



添加剂



TEMAD VIDA SL

名称 **TEMAD VIDA SL**
品编 **根据配方制作**
类 **抗病毒性**

NAME: **TEMAD VIDA SL**
CODE: **according to the formulation**
TYPOLOGY **ANTIVIRAL ADDITIVE**

描述



Temad Vida SL是为预防新冠病毒特别研制。Temad Vida SL具备了独一无二的广谱配方：可以促成结构以及蛋白质等基础成分的氧化，彻底不可逆地破坏和阻滞/ 灭微生物。独立测试显示，产品可以快速有效并彻底地 灭新冠病毒。Temad Vida SL符合规定要求，比如美国EPA（环保局）的要求。

无任何抗病毒添加剂可以提供如此强大的成分，或如此强大的性能。其效率经过了22类100种病毒、400种细菌、60种真菌和酵母的考验。

Temad Vida SL和各类热塑树脂我们兼容，适用于主要类型加工（常压、挤压、薄膜、吹塑）。

PRODUCT DESCRIPTION:

Product Description: Temad Vida SL has been specifically designed to be effective against Coronavirus 2019-nCov. Temad Vida SL has an exclusive broad-spectrum formulation: it oxidizes basic structures, such as proteins, damaging them in a vast and irreversible way and thus deactivating / destroying the microorganism. Independent tests have shown the product is able to effectively and completely kill human Coronavirus rapidly. Temad Vida SL meets the requirements specified in the protocol, as required by the US EPA (Environmental Protection Agency). No other virucidal additive offers such a powerful composition or broad portfolio of performance. Its effectiveness is tested on over 100 strains of virus in 22 viral families, 400 strains of bacteria, over 60 strains of fungi and yeast. Temad Vida SL is perfectly compatible with all types of thermoplastic resins and it is suitable for the main types of processing (molding, extrusion, film, blowing).

使用方式: TEMAD Vida SL可作为母料添加到混合物上。推荐用量百分比取决于考 的制成品。存放在干燥处。

WAY OF USE:

Temad Vida SL can be used as a masterbatch. The recommended percentage of use varies according to the product. Store in a dry place.





TEMAKROM s.r.l.
Via Artigiani, 6
25014 Castenedolo (BS)
VAT n. 03612620173